



Paikalla:

Hallitus

Markus Laine (puheenjohtaja)
Alli Kolho (sihteeri)
~~Kerttu Peura~~
~~Aino Pelander~~
Alli Kolho
Erik Oksanen
~~Kalle Keinonen~~
Matvei Telov (poistui kohdassa 13.2)
Niklas Koskela
Sara Sofia Koivisto
Valentin Jutila
Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat

-

1. Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 17.14.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Erik ja Vilppu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

Matvei ilmoitti, että tämä on (de facto) hänen ensimmäinen eväsvuoronsa, ja että evääksi on banaaneja, viinirypäleitä, keksiä ja ja vissyä. Lisäksi Erik sai erikoistoimituksena mukin, ja Kalle olisi saanut t-paidan.

6. Kuulumiskierros

Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu: Oli kandin puhepajassa ja semma lähestyy ensi viikolla, on kuitenkin luottavaisin mielin kandin valmistumisesta. Fuksius valtsikassa tekee orientaatioviikosta kiireisen [Valentin huutisteli kuullessaan, että taloustieteen fuksien orientaatioviikon yksi ohjelmista järjestetään Otaniemessä].

Sara Sofia: Väsynyt olo, kaikenlaisia yllättäviä sälähommia on riittänyt. Varaslähdön samanaikaisuus PMMP:n keikan kanssa pelottaa, sillä osa ISOista on jatkamassa piknikin jälkeen keikalle [Valentin huutisteli asialle]. Vertasi itseään tulipalon keskellä istuvaan "This is fine"-koirameemiin ja ilmaisi lopuksi avunpyynnön muulle hallitukselle.

Valentin: Totesi pakan olevan vielä levällään, mutta uskoo että kaikki järjestyy aikanaan. Odottaa MKV-phuksien saapumista, mutta ei koe syksyn alkamisesta yhtä suuria paineita kuin Sara Sofia. Mainitsi jakaneensa MKV-phuksiryhmät aakkosjärjestyksessä, joten "jossain ryhmässä on siten aika monta phuksia joilla on sama sukunimi".

Erik: Kesä on mennyt nopeasti muun muassa kandin parissa. Hyväksyy, että hommia on.

Niklas: Kokee hieman absurdia oloa, kun joutuu taas tekemään tässä seurassa vakavia hallitushommia eikä vaan dokaamaan. Muuten totesi olevansa ihan hyvillä fiiliksillä orientaatioviikkoa kohti.

Matvei: Kandi on kesken, mutta edistyy, ja puhepajan jälkeen koki tietävänsäkin jotain aiheestaan. Osti tänään lentoliput vaihtoon hyvissä ajoin, vaikei ole vielä saanut mitään virallistua hyväksyntää kohdeyliopiston taholta.

Markus: Hyvillä fiiliksillä, on nyt lomalla töistä muttei kiltahommista, jotka ovat alkaneet ryminällä. Vähän kutkuttaa ja jännittää orientaatioviikon lähestyminen.

Alli: Koira sairastellut viimeiset 1,5 viikkoa ja hoitanut sitä, väsynyt mutta toiveikas olo. Mietti, miten sovittaa koiran hoitamisen ja alkavan orientaatioviikon yhteen. Totesi, että toisaalta on kiva päästä ajattelemaan taas vähän muutakin.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Kalle: Kuuluu hyvää! Kesä mennyt nopeasti töiden ja lomailujen parissa. Nyt kroatiaassa purjehtimassa siskon ja 8 slovenialaisen kanssa! Täällä upeat kelit ja maisemat 🤙 Kivaa nähdä kaikkia taas orientaatioviikolla ❤️

Kerttu: Multa terkut Jyväskylästä! Oli tarkoitus tulla tänne pariks päiväksi pyöräilemään, mut ensin pyörä pöllittiin viime viikolla ja sitten venäytin nilkan viikonloppuna niin reissu pivotoitukin nyt kaupunkilomaksi... (: Mut nähhään varaslähössä!

Aino: En tienny et pollien täyttäminen kuuluu mun henkilökohtasiin heikkouksiin mut sentään muistin täyttää tän. Upeeta päästä taas hommiin 😊

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja	Perustelu	Summa	Päätös
Vilppu Viinikainen	Valkoista paperia Olkkarille	5,99 €	Hyväksytty
Vilppu Viinikainen	Kutsuvieraslippu Lämmönsiirto XII	75,00 €	Hyväksytty
Aino Pelander	Lämmönsiirto 21.9.2024	75,00 €	Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja	Perustelu	Summa	Päätös
Angelniemen Kantti Oy	Ankkurikellarin tilavuokra (ISOviikonloppu)	800,00 €	Hyväksytty
██████████	Marathon-majoituksen 15% ennakkomaksu ██████████	155,25 €	Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin killan virallisiksi jäseniksi:

Zaleskii	Ilia
Posti	Jaakko Sakari
Multimäki	Teppo Johannes
Venäläinen	Antti Juho Jalmari
Wanke	Christina
Hornák	Gergő
Sólyomvári	Katalin
Sommerschuh	Sarah
Lei	Bailin
Lumiaho	Elias Lassi Eemeli
Papakonstantinou	Theodora
Manner	Sami Pekka Erik
Lohikoski	Olli Ilari
Helstelä	Henri
Savola	Vikke Valtteri
Tappola	Aamos Jaakko Anselmi
Lehikoinen	Oskari Eelis
Schumacher	Selma Mathilde
Multala	Moona Emilia
Järvinen	Otso-Antero Otava
Vainionpää	Vili Ilmari
Hämäläinen	Lotta Emilia
Lehtoranta	Essi Anniina
Pihlaja	Laura Sofia
Honkaniemi	Sami Anttoni
Heinonen	Tuuli Maike Melina
Rusetskaya	Daria
Vaajoensuu	Elli Maija Rosmariini
Martikainen	Siiri
Jimmy Karvinen	Jimmy Julius

Hyväksyttiin ulkojäseniksi:

Micaletto	Giorgio
-----------	---------

Keskusteltiin lisäksi siitä, miten muistuttaa kiltalaisia jäsenmaksun maksamisesta alkaneelle lukuvuodelle.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon

Luettiin saapunut palaute:

Kari kylteri:

Moippu! Voisko ne viherhaalarisitsit nyt järkkää sillee, et me kauppislaisetki tultais messii :) tai jotai kreisii kauppislaisten kaa ylipäättää ;))

Todettiin, että välitetään ehdotus eteenpäin ensi vuoden IE:lle.

8.3. Touhutonnihakemukset

Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Budjettikatsaus

Erik esitteli killan kirjanpidon tilanteen kuluvan vuoden keväältä ja kesältä.

Siirryttiin kohtaan 13.2.

8.5. Dekaanilounas 20.8.

Saavuttiin kohdasta 13.2

Markus kertoi kuulumiset dekaanilounaalta:

- Keskusteltiin kielilinjauksista, SCI:llä on nyt suhteellisen selvät sävelet asian osalta.
- Keskusteltiin bioinformaatioteknologian tulevaisuudesta: koulutusohjelma muuttuu niin, että fuksivuoden jälkeen valitaan joko SCI:n tai ELEC:in alla oleva pääaine.

8.6. Muut esille tulevat asiat

Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat

Päätettiin tiedottaa kiltalaisia varaslähdöstä ja orientaatioviikon kaikille avoimista tapahtumista. Keskusteltiin syksyn ensimmäisen viikkotiedotteen lähetyssajankohdasta, ja todettiin, että laitetaan se vasta orientaatioviikon jälkeen.

Niklas päivitti muiden viestintäsektorin projektien statuksesta: keväällä

bottispämmiin kohteeksi joutunut Touhutonna-hakemuslomake on tulossa takaisin käyttöön, killan Telegram-ryhmissä on nyt riittävät admin-käyttöoikeudet oikeilla henkilöillä, lisäksi hallituksen esittäytymisvideo edistyy.

10. Opintoasiat

10.1. Informaatioverkostojen koulutusneuvosto 20.8.

Alli kertoi kuulumiset tämänpäiväisestä koulutusneuvostosta:

- Diplomitöiden ja -aiheiden hyväksynnän ohessa keskustelua herätti epäselvät linjaukset siitä, voiko suunnitellusta aikataulusta myöhästynyt diplomityö saada arvosanan 5.
- Hyväksyttiin uusi diplomitöiden arvostelulomake ja keskusteltiin uudesta opinnäytetöiden palauttamiseen käyttöönotetusta Salesforce-järjestelmästä, jotka osaltaan ratkaisevat em. ongelmasta syntyvää epäselvyyttä.

10.2. Muut esille tulevat asiat

Alli kertoi pitäneensä syksyn suunnittelupalaverin opetuslasten kanssa ja suunnitelleensa siinä mm. vierailuja phuksien pääainetilaisuuksiin orientaatioviikolla.

11. Yrityssuhteet

11.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Kallen terveiset:

Kesä ollut aika rauhallista yrityssuhteiden osalta, nyt vielä viimeisten sopimusten allekirjoittelua kun viimeisetkin yhteistökumppanit palailee lomilta. Haalarisponsit saatiin hienosti lyötyä lukkoon!

Lähiaikoina on myös tulossa yhteistyöyritykseltä killan some-takeover. Todettiin, että on hienoa saada uusia tapoja tehdä yritysyritysteistyötä.

12. Yhteisö

12.1. Kevään Toimarikyselyn tulokset

Käytiin läpi kevään toimarikyselyn tulokset, jotka olivat yleisesti positiivisia. Merkittiin tiedoksi seuraavat asiat:

- Palautteissa nostettiin esille tärkeitä huomioita siitä, että killalla on edelleen työstettävää yhdenvertaisuuden edistämisen ja syrjinnän ehkäisemisen parissa.
- Osa toimareista ei ole kokenut hallituksen kuulumispäivityksiä tai kuulumisten kyselyä roolinsa kannalta tarkoituksenmukaisena. Todettiin, että voitaisiin viestiä selkeämmin siitä, että kuulumiset käydään läpi hallituksen kokouksissa ja niiden perusteella pyritään tarjoamaan esimerkiksi tarvittaessa apua.
- Toimarien perehdytyksiin toivottiin petraamista. Seuraajan perehdyttäminen kuuluu jokaisen toimarin vastuulle, ja päätettiin

muistuttaa asiasta loppuvuoden aikana.

- Käytiin läpi kehitysehdotukset, joissa toivottiin mm. toimarien omaa palautteenantokoulutusta, lisää yhteistyötä eri toimareiden välillä sekä rohkeampaa uuden kokeilua.

Keskusteltiin lisäksi lyhyesti kaikkien hallitusten yhteisestä drive-kansiosta ja todettiin, että sinne voisi jakaa muun muassa tämänkaltaisia huomiota tuleville hallituksille tiedoksi.

12.2. Yhteistoimintapäivät

Vilppu on tavannut Man@ger-yhteyshenkilöitä yhteistoimintapäivien tiimoilta. Keskusteltiin tapahtuman viestinnän ja ilmoittautumisen aikatauluista.

12.3. Athene x AMS x Media -kesäpiknikin kustannusten jako

Keskusteltiin, miten jaetaan kesäpiknikin kustannukset järjestävien osapuolten kesken ja todettiin, että jaetaan ne tasan.

12.4. Tietokillan yhdistysjäsenyyden pohtiminen

Keskusteltiin siitä, olisiko Athenen kannattavaa liittyä Tietokillan yhdistysjäseneksi, jotta kiltta saisi käyttöönsä Tietokillan jäsenedut, kuten mahdollisuuden vuokrata pakettiautoa tapahtumia varten. Vilppu lupasi ottaa asian tarkempaan selvitykseen.

12.5. Muut esille tulevat asiat

Ei muita esille tulevia asioita.

13. Tapahtumat

13.1. Kaikkien aikojen hallitussitsit

Tapahtuvat tänä lauantaina. Keskusteltiin järjestämisvastuista ja aikataulusta.

13.2. Phuksisitsit

Saavuttiin kohdasta 8.4

Matvei kävi läpi phuksisitsien tilanteen: järjestelyt etenevät, catering vielä etsinnässä.

Matvei poistui ajassa 18.08

Siirryttiin kohtaan 8.5

13.3. Muut esille tulevat asiat

Ei muita esille tulevia asioita.

14. Phuksi- ja ISOasiat

14.1. Phuksikassit

Keskusteltiin Kertun nostosta koskien phuksikassien jakoaikataulua ja

todettiin, ettei niillä ole välitöntä kiirettä. Päätettiin katsoa asiaa tarkemmin uudestaan orientaatioviikon jälkeen.

14.2. Varaslähtö ja orientaatioviikko

Käytiin läpi varaslähdön aikataulu ja työvoimasaatavuus ruoanlaittoa varten.

Keskusteltiin Tour de Toimarin suunnitelmista ja aikataulusta.

14.3. Muut esille tulevat asiat

Todettiin, että meillä on nyt tuplamäärä phuksioppaita painovirheen vuoksi, ja pohdittiin niille mahdollisia käyttökohteita.

Sara-Sofia on ollut ahkera ja suunnitellut phukseille tapahtumahaalarimerkkejä, joista ensimmäiset ovat jo menneet tilaukseen.

Todettiin, että tänä vuonna phukseja on tulossa huimat 90 kappaletta. Päätettiin keskustella mahdollisesta kahden phuksikapteenin toimintamallista tai muusta tulevien vuosien phuksikapteenien työkuormaa tasoittavasta ratkaisusta myöhemmin.

15. MKV-asiat

15.1. Ajankohtaiset asiat

MKV-phuksien orientaatio noudattaa pitkälti samaa linjaa kuin kandiphuksien ohjelma. Valentin totesi yleisesti, että asiat etenevät.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys

Kuitattiin kesäpäivillä maksettuja sakkoja Markukselta seitsemän (7) ja Niklakselta viisi (5) kappaletta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset

Merkittiin tiedoksi Kertun pyyntö siitä, että keväältä allekirjoittamatta roikkumaan jääneet pöytäkirjat käytäisiin allekirjoittamassa mahdollisimman pian. Päätettiin myös palata näihin liittyviin sakkokäytäntöihin ensi kokouksessa.

17. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin hallituksen syyskuun hengailun ja kämppäappron järjestämisvastuusta ja päätettiin palata keskusteluun orientaatioviikon jälkeen.

18. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään orientaatioviikon jälkeen vielä sopimatta olevaan I periodin vakiokokousaikaan. Eväsvuorossa Vilppu.

19. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 19.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

Erik Oksanen

Vilppu Viinikainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

Markus Laine

Alli Kolho